
 

Rovdjur Som Ni alla ser och hör är det fortfarande ingen struktur i rovdjursförvaltningen. 

Rovdjur 

ROVVILT 2012-11-22 
Ett antal lodjur är observerade efter bock/ älgpremiären, främst i västra delen av 
kretsen. För att fördela uppdragen på fler medlemmar har nu Anki Bergqvist tagit 
över rovviltdelen i kretsen, passar bra till hennes roll i viltdelegationen. 
VILTINSAMLINGSFUNKTIONEN (är ny) 
De av Boström utskickade rävbajskitten är utdelade i kretsen. Några är nu klara, 
andra hade ”glömt” uppdraget, men är påminda.  
Älgraggsinsamling stod sedan på menyn, för att mäta kortisolhalten (stresshormon) 
på älgar i och utanför vargrevir, detta lär ha skett i 10 jaktlag I länet. Det nya är att 
samla harblod.Vi börjar fundera på om denna forskning, beställd av SLU, är 
sanktionerad från centralt håll och inte kommer att ”vändas emot oss”… i framtiden. 
Samma för detta jobb, Leif Gödecke ansvarar nu för denna funktion. 
Leif Granlöf ansv. Eftersök, Hund 
 
Föregående inslag. 

Ändringar och utredningar avlöser varandra. Jägarförbundets nya inriktning verkar vara att vi skall tona ner vår 

jägare - samhälle - roll i debatten, då för att bjuda in fler aktörer på arenan, LRF, skogs o jordbruk, 

fårägarföreningen och den man verkligen får hoppas på -hästsverige. Vi skall givetvis hålla hårt på den jaktliga 

traditionens bevarande, inte minst med hundjakten. Vi får hoppas att den nyare strategin inte uppfattas som 

flathet av de/det vi alla jobbar för, jakten, hunden och alla våra medlemmars vilja i frågan. 

  

Vi har fått "rävbajs - insamlings - påsar", hur - när - och var kommer rovdjursansvarig Hallsbergs Jvk Leif Granlöf 

att meddela senare. 
 


